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《2025年6月四级作文范文带翻译14：培养大学生的社会责任感》

在大学英语四级考试中，写作占试卷总分的15%，满分106.5分。除了阅读之外，英语
四级作文也是非常重要的。想要提升写作成绩，每天至少要坚持写一篇英语作文，下
面是我们整理好的四级作文范文。

2025年6月四级作文范文带翻译14：培养大学生的社会责任感

In recent years, it has become a trend for college students to participate in community
services, volunteer programs during summer vacations, and assistance projects in western
China. These activities are believed to cultivate a sense of social responsibility among
students.

Opinions on this issue vary from person to person. Some people advocate that such
experiences can broaden students' horizons and enable them to understand society
better. They argue that by engaging in these activities, students can learn to be
responsible and contribute to society. However, others hold a different view. They
contend that these activities may distract students from their studies and some students
might participate just for the sake of a good record.

In my opinion, participating in social services can indeed foster students' sense of
responsibility. It is essential for college students to balance their academic work and
social commitments. Through these activities, students can not only gain valuable
experience but also develop a sense of responsibility, which is crucial for their future
development.

近年来，大学生参与社区服务、暑期志愿者服务以及援助西部等活动的趋势日益明显
。人们认为这些活动能够培养学生的社会责任感。

对此问题的看法因人而异。一些人认为这些经历能够拓宽学生的视野，帮助他们更好
地理解社会。他们认为通过参与这些活动，学生可以学会承担责任并为社会做出贡献
。然而，另一些人持有不同的观点。他们认为这些活动可能会分散学生的注意力，有
些学生可能只是为了获得良好的记录而参与。

在我看来，参与社会服务确实能够培养学生的责任感。大学生在平衡学业和社会承诺
方面至关重要。通过这些活动，学生不仅能够获得宝贵的经验，还能培养责任感，这
对于他们的未来发展至关重要。
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